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Referat fra møde i bestyrelsen for Timring Skole og Dagtilbud 

 

Tirsdag den 16. april kl. 17.00-19.00 

 

 

Afbud: Jonas og Charlotte Vium kommer senere 

 

1. Godkendelse af referat  

 
• Referatet er godkendt 

2. Nyt fra skole 

 
• Vi er i gang med at planlægge næste skoleår. Det er 

ikke så nemt, da vi er en mindre til at løse opgaverne. 

Helle som har været udlånt fra SFO’en skal tilbage og 

være der. 

Klasselærerne funktionerne er fordelt, nu mangler vi 

bare det andet. 

• Vi kom ud af 2023 med et underskud på 367.000. 

Dem har byrådet besluttet at eftergive, så vi kommer 

ind i 2024 på bedre vis. 

 

• Vi gennemgår den nye tildelingsmodel 

3. Nyt fra institution og SFO SFO:  

• Vi har med stor succes afholdt pigeaften for 3. og 4. 

kl. pigerne. Vi har fået positive tilbagemeldinger for 

aktiviteterne der laves. Om lidt kommer der en aften 

for drengene i 3. og 4. kl. 

 

• Vi er så småt i gang med planlægningen af førskolen 

for den kommende 0. kl. Sussi vil i den forbindelse 

have sine timer i SFO’en. 

 

Dagtilbud: 

• Jeg har aflyst arbejdsdagen i institutionen, da der var 

meget få tilmeldte. Min tanke er at vi kan samles en 

flok en lørdag senere på året, hvor vi hjælper hinanden 

med nogle af opgaverne.  

Måske kunne det være et fælles projekt for 

trivselsrådene? 

Måske en arbejdsdag i august med afsluttende 

sommerfest? 

 

• Louise er i øjeblikket sygemeldt pga. private forhold. 

Vi har løst Louises fravær med at omplacerer Trine til 

børnehaven, og sætte Mathilde på som 

vikar/medhjælper på Månen. 
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• Som jeg nævnte sidste gang, ser vi ind i et faldende 

børnetal i vuggestuen og børnehaven. Til sidste 

budgetopfølgning så vi tallene – det ser ikke godt ud. 

 

 

4. Nyt mødetidspunkt 

 
• På generalforsamling kom der et ønske om at ændre 

tidspunkterne på bestyrelsesmøderne. Vi drøfter 

forskellige muligheder. 

Vi beslutter at fastholde tirsdag som mødedag, og så 

forsøger vi at de 5 møder er fra 19-21 og de andre 5 

møder er fra 17-19. 

 

5. Puljen vedr. læringsmiljøer • Vi har fået 275.000 til kompetenceudvikling af 

personale (i samarbejde med CVU) og til dannelse af 

læringsmiljøer til samlæsning (i indskolingen) 

Derudover har vi fået 60.000 til PLC. 

 

6. Branding 

 
• Det har i udvalget været lidt problematisk at mødes. 

Så derfor er der ikke så meget nyt. 

Vi drøfter: 

- Åbent hus i vuggestuen og børnehaven fx 1 gang om 

måneden 

- Byde mødre grupper indenfor i vuggestuen 

- Dialog med sundhedsplejersken og evt. barselscafeen 

og babysang? 

 

7. Arbejdsdag • Genna og Henriete starter med at male i 0.kl i morgen 

onsdag. 

Dagtilbuds arbejdsdag er aflyst. Skolens arbejdsdag 

gennemføres med 9 forældre og 3 ansatte. 

 

Vi drøfter hvad grunden til den manglende tilslutning kan 

skyldes? 

 

8. Transport og 

Kulturoplevelser 

 

• En enig bestyrelse nikker til at vi går videre med 

brevet til by og familieudvalget vedr. udfordringerne 

til transportudgifter når der inviteres til 

kulturarrangementer i Herning. 

 

9. Evt. og Punkter til næste 

møde 

 

• Genna har deltaget i repræsentantmøde i hallen. 

• Punkter til næste gang: 

- klassemappen 

- elevrådet kommer med 

- Christina er forhindret næste gang 

 

 


